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Paulsen-Aukan Bitte

Fra: Paulsen-Aukan Bitte
Sendt: fredag 17. april 2020 12:08
Til: 'Beate Gamst Sjåland'
Emne: SV: buss ventelommer - Karlsengveien Ørland

Hei 
Gjennomføringsavalen blir kanskje ikke helt etter boka da tiltaket er gjennomført?  Skal du lage et utkast som du 
oversender? 
 
 

Fra: Beate Gamst Sjåland <beasj@trondelagfylke.no>  
Sendt: torsdag 16. april 2020 10:39 
Til: Paulsen-Aukan Bitte <bitte.paulsen-aukan@orland.kommune.no> 
Kopi: Engen Thomas <Thomas.Engen@orland.kommune.no>; helge.stabursvik@vegvesen.no; Lars Arne Lien 
<larlie@trondelagfylke.no> 
Emne: SV: buss ventelommer - Karlsengveien Ørland 
 
Hei 
 
Som nevnt tidligere, her har noen vært litt for kjapp på labben. 
 
Det er viktig for vegeier at løsninger som etableres ikke strider mot norm for slike tiltak. 
 
Referat fra TS-befaring? Hvem var med? Hva ble bestemt? 
 
Er dette målt inn – data sendt til Anne Kirsti Tryggestad? 
 
Det kan ikke komme som en overraskelse at det kreves gjennomføringsavtale nå andre enn vegeier skal 
gjennomføre tiltak på vegnettet, ei heller at det stilles krav til utførelse. 
Dette ble praktisert også i forbindelse med tiltak i forbindelse med Aksjon skoleveg, som nå er avsluttet. 
 
 
Ber om at all dokumentasjon oversendes. 
 
Gjort er gjort, og spist er spist. 
Gitt at løsning er i tråd med standard løsninger og at drifta ikke har bemerkninger til dette, vil det ikke være problem 
å betale ut disse midlene. 
 
Til orientering er prosess som gjennomført ikke i samsvar med hvordan etablering av blant annet ts-tiltak skal 
formelt gjennomføres. 
Det er godt mulig det kan synes noe stivbeint, men fylkeskommunen som vegeier, må være sikker på at vi får den 
kvalitet og bestandighet som vi skal ha på eget vegnett når tiltak ikke utføres i egenregi. 
 
Med vennlig hilsen  
Beate Gamst Sjåland  
Tlf:  74 17 81 69 / 480 18 173  

Fra: Paulsen-Aukan Bitte <bitte.paulsen-aukan@orland.kommune.no>  
Sendt: onsdag 15. april 2020 15:06 
Til: Beate Gamst Sjåland <beasj@trondelagfylke.no> 
Kopi: Engen Thomas <Thomas.Engen@orland.kommune.no>; helge.stabursvik@vegvesen.no 
Emne: SV: buss ventelommer - Karlsengveien Ørland 
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Hei igjen 
 
Ja dette var nye toner 😊 Jeg snakket også med Helge Stabursvik, og han fortalte at saken var overført til dere.  
 
Oppsummering av prosjektet i 2018/2019: 
-TS-møte/befaring i 2018, hvor det ble enighet om etablering av 2 busslommer langs Karlsengveien (kfr. Referat fra 
møtet) 
-Søknad og enkle skisser ble sendt til statens vegvesen, etter avtale i TS-møtet. 
-Dialog og korrespondanse underveis med Stabursvik og Lien 
-Da tiltaket var gjennomført ba vi om at midlene ble overført til kommunen, hvorpå Stabursvik ga tilbakemelding om 
at Lien måtte godkjenne gjennomføringen først.   
-Lars Arne Lien har og kommet med innspill underveis, på utførelsen, samt at han har vært på 
ferdigbefaring.  Bildene som er vedlagt utbetalingsanmodningen er tatt av han. 
 
Det som finnes av tegninger (…håndlaget skisse…)  ble oversendt sammen med søknaden. Søknaden ble godkjent og 
midler ble tildelt på dette grunnlaget (243.000,-).   
 
Din tilbakemelding nå er svært overraskende sett fra vårt ståsted, og kravene oppfattes noe urimelig sett i 
sammenheng med historikken i saken.   
Håper vi kan ta en dialog og om mulig komme frem til en minnelig løsning som ikke utløser ressurskrevende tiltak. 
 
 
Vennlig hilsen 
Bitte Paulsen-Aukan 
Arealplanlegger 
 
 

Fra: Beate Gamst Sjåland <beasj@trondelagfylke.no> 
Sendt: onsdag 15. april 2020 11:52 
Til: Paulsen-Aukan Bitte <bitte.paulsen-aukan@orland.kommune.no> 
Emne: SV: buss ventelommer - Karlsengveien Ørland 
 
Hei 
  
Ja, der har Helge innrømmet å vært litt snar på avtrekkeren. 
Der skulle dere ha hatt gjennomføringsavtale før byggingen startet. 
Dette må vi rydde opp i nå. 
Dette var tiltak som lå på investeringslista for TS-tiltak 2018. 
  
Vi må få oversendt dokumentasjon, tegningsgrunnlag, som det er bygget etter. 
  
Har Lars Arne Lien fra drifta vært involvert? 
  
Jeg har fått beskjed om at det ikke kan utbetales midler før vi kar fått det formelle i orden. 
  
Det er beklagelig at dere fikk start-«ordre» FØR avtale var inngått. 
  
For ts-tiltak skal det inngås gjennomføringsavtale dersom arbeidet ikke gjøres i regi av vegeier. 
  
  
Med vennlig hilsen  
Beate Gamst Sjåland  
Tlf:  74 17 81 69 / 480 18 173  
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Fra: Paulsen-Aukan Bitte <bitte.paulsen-aukan@orland.kommune.no>  
Sendt: onsdag 15. april 2020 11:12 
Til: Beate Gamst Sjåland <beasj@trondelagfylke.no> 
Emne: SV: buss ventelommer - Karlsengveien Ørland 
  
Det gjelder en sak der vi (Ørland kommune) søkte om- og fikk tildelt midler for å bygge 2 busslommer langs 
Karlsengveien Fv 6398.  
Jeg har sendt rapport med anmodning om å få utbetalt midlene, og lurer på status i saken. 
  
  
Vennlig hilsen 
Bitte Paulsen-Aukan 
Arealplanlegger 
  
Mob: 977 11 607 
www.orland.kommune.no 
  
E-post til og fra Ørland kommune er offentlig. Henvendelser som fører til saksbehandling arkiveres og blir dermed synlig på postlista. 

  
  
  

Fra: Beate Gamst Sjåland <beasj@trondelagfylke.no>  
Sendt: onsdag 15. april 2020 10:46 
Til: Paulsen-Aukan Bitte <bitte.paulsen-aukan@orland.kommune.no> 
Emne: SV: buss ventelommer - Karlsengveien Ørland 
  
Hei 
  
Helge jobber i Statens vegvesen, ikke fylkeskommunen. 
  
Hva er spørsmålet? 

  
Kanskje jeg kan hjelpe? 
  
Statens vegvesen  har ikke noe (mer) å gjøre med fylkesveger enn sektoransvar, ref Regionreformen. 
  
Med vennlig hilsen  
Beate Gamst Sjåland  
Tlf:  74 17 81 69 / 480 18 173  

Fra: Paulsen-Aukan Bitte <bitte.paulsen-aukan@orland.kommune.no>  
Sendt: onsdag 15. april 2020 09:33 
Til: Beate Gamst Sjåland <beasj@trondelagfylke.no> 
Emne: buss ventelommer - Karlsengveien Ørland 
  
Hei 
Beklager å bry deg med dette spørsmålet, men jeg prøver å finne epostadressen til Helge Stabbursvik på 
hjemmesiden til fylkeskommunen.  Er det mulig å få litt assistanse fra deg ? 
  
Vennlig hilsen 
Bitte Paulsen-Aukan 
Arealplanlegger 
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Mob: 977 11 607 
www.orland.kommune.no 
  
E-post til og fra Ørland kommune er offentlig. Henvendelser som fører til saksbehandling arkiveres og blir dermed synlig på postlista. 

  


